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Protokół nr 5/24 

posiedzenia 

Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 19 sierpnia 2024 r. 

Ad 1. 

Otwarcia posiedzenia stwierdzenia prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (o godz. 16:00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania 

członków komisji, zastępcę Prezydenta Miasta ds. oświatowych o społeczno-gospodarczych, 

kierowników, dokonała przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska. 

Obrady rozpoczęto 21 października 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:58 tego 

samego dnia. Na statutową liczbę 8 radnych w chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 8 

członków komisji. Obecność członków komisji, radni potwierdzili obecność poprzez 

potwierdzenie kworum za pomocą systemu eSesja oraz podpis na liście obecności (lista stanowi 

załącznik do nin. protokołu). Przewodnicząca poinformowała, że obrady komisji są 

prawomocne. Obrady odbyły się w sali konferencyjnej nr 229 przy ul. Grzegorza Piramowicza 

32 w Kędzierzynie-Koźlu.  

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków. 

 

Obecni: 

1. Marzanna Gądek-Radwanowska 

2. Elżbieta Kozakiewicz 

3. Anna Kras 

4. Małgorzata Lipczyńska 

5. Halina Mińczuk 

6. Ewa Odulińska 

7. Marek Piasecki 

8. Marcin Wołyniec 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Agata Morkis, dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie Koźlu; 

2. Klaudiusz Widera, radca prawny Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle; 

3. Maja Dobber-Mrożek, kierownik Wydziału Polityki Mieszkaniowej Spraw Socjalnych i 

Zdrowia w Kędzierzynie Koźlu; 

4. Tomasz Radłowski, Zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w 

Kędzierzynie Koźlu. 

proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 4/24 z dnia 16 września 2024 r.  

4. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego  

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.18.2024. 
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5. Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego  

z pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.27.2023. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2.  

Wnioski do porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.  

 

Ad 3.  

Przyjęcie protokołu nr 4/24 z dnia 16 września 2024 r. 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że projekt protokołu zostały 

przesłany na portalu eSesja oraz na BIP. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytała, czy ktoś wnosi 

uwagi do ww. projektu protokołu, wobec braku uwag zaproponowała, aby komisja przyjęła 

protokół nr 4/24. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 4/24 z dnia 16 września 2024 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

 

Ad 4.  

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.18.2024. (wniosek stanowi załącznik do nin. 

protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek zostały przesłany na 

portalu eSesja, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił pytań, przewodnicząca zaproponowała, aby 

komisja w głosowaniu przedstawiła stanowisko. 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.18.2024..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 
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Ad 5.  

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.27.2023. (wniosek stanowi załącznik do nin. 

protokołu) 

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że wniosek zostały przesłany na 

portalu eSesja, otworzyła dyskusję, nikt nie zgłosił pytań, przewodnicząca zaproponowała, aby 

komisja zagłosowała. 

 

Głosowano w sprawie: 

Opinia komisji do wniosku o przyśpieszenie wskazania lokalu do najmu socjalnego z 

pominięciem pozostałych osób oczekujących na liście wnioskodawców uprawnionych do 

najmu socjalnego lokalu – PMS.7143.1.27.2023. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marzanna Gądek-Radwanowska, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Marcin Wołyniec 

 

 

Ad 6.  

Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Radny Marek Piasecki poinformował o złożonym wniosku przez Komisję Rewizyjną  

do budżetu miasta na 2025 r. na kwotę 90 tys. zł na poczet programu stypendialnego dla 

studentów z Kędzierzyna-Koźla z gwarancją przepracowania 5 lat i zamieszkania na terenie 

gminy Kędzierzyn-Koźle (gmina przyzna mieszkanie po zakończeniu studiów). Proponują 

zdolnej młodzieży zapłatę 3000 zł na miesięcznie a po studiach zaproponować pracę. Proponuje 

powołać grupę składającą się z przedstawicieli urzędu, prezydenta, radnych i prawnika, w celu 

przygotowania umowy, aby ściągnąć młodzież po studiach do miasta. Bo kwotę należy 

wyegzekwować. Bo nie ma rzeczy sciągających młodych do miasta.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że pomysł jest ciekawy ale gmina 

proponuje już formę wsparcia przez mieszkania dla młodych, po spełnieniu określonych 

warunków i podpisaniu umowy. Co do zapewnienia pracy po studiach, należałby najpierw 

podjąć rozmowy z pracodawcami. Uważa, że jest to ogromne przedsięwzięcie, bo należałoby 

mieć gwarancję, ze strony przedsiębiorców. Studia trwają do pięć lat lub dłużej, należy wskazać 

kierunek studiów. Łatwiej jest zaproponować mieszkania dla młodych, niż pozyskać 

pracodawców.  Dodała, że są to środki publiczne, które będą kontrolowane, należałoby poznać 

opinię prawną czy jest taka możliwość pomocy zdolnym uczniom, zastanawia się jak 

wyglądałoby rozliczenie, czy taka forma pomocy nie zostanie zakwestionowana przez nadzór,. 

Zapytała czy jest przygotowana konkretna umowa.  

 

Radna Małgorzata Lipczyńska uważa, że zobowiązanie na cały okres trwania studiów byłoby 

nie korzystne dla gminy z uwagi na bardzo wysoką kwotę, zrobiła kalkulację 3000zł razy 5 lat 

studiów, więc jeden student kosztowałby gminę 150 tys. zł. Zobowiązanie młodego człowieka 

na cały okres studiów będzie niezwykle trudne dla młodego człowieka. Obecnie młody 

człowiek, nie jest związany z miastem rodzinnym, lecz szuka dobrze płatnej pracy i możliwości 
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i tego oczekuje. Trudno będzie młodzieży zdeklarować się, że po studiach wrócą do miasta na 

5 lat. Szanuje tę inicjatywę, ale w jej ocenie, gminy nie stać na taki wydatek i zobowiązanie na 

5 lat. Są to środki gminne wszystkich mieszkańców, dlatego to mieszkańcy powinni się zgodzić 

na takie finansowania. W poprzednim systemie było zobowiązanie ucznia wobec pracodawcy 

i zakładu pracy, przez płatne praktyki, ale dotyczyło ucznia i zakładu pracy. Uważa, że młode 

osoby powinny mieć możliwość samodzielnego modelowania swojego życia, to są jego 

marzenia i proces, modelowanie tego procesu, nie jest dobre.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że w poprzednim systemie było 

zobowiązanie ucznia praktyką wobec pracodawcy i zakładu pracy. To zobowiązanie nie było z 

gminą tylko z zakładem pracy, korzystający z płatnych praktyk, musiał to odpracować. Obecnie 

jak zakład pracy potrzebuje osobę do pracy i taka osoba zostanie zatrudniona, to gmina może 

przydzielić mieszkanie pracownikowi. Gmina proponuje mieszkania służbowe, mieszkania dla 

młodych, mieszkania do remontu. Młodzi ludzie nie są już związani z miastem rodzinnym a 

raczej myślą o pozostaniu po studiach w dużym mieście i podjęcie satysfakcjonującej pracy. 

Ewentualna umowa musiałby bardzo dobrze przygotowana, żeby osoby korzystające 

odpracowały otrzymane środki.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że proponowanie pracy wraz z mieszkaniem to stary 

pomysł,  dlatego uważa, że młodym wykształconym osobom należy zaproponować jeszcze coś 

dodatkowo.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zapytała radnego Marka Piaseckiego o jakich studiach 

myśli w przypadku dofinansowania.  

 

Radny Marek Piasecki poinformował, że należałoby rozmawiać z pracodawcami, oni wskażą 

kierunki, bo chętnie zatrudniliby wykształconych pracowników. Każdy pracodawca w 

Kędzierzynie narzeka na deficyt wykształconych pracowników. Uważa, że nie trzeba się pytać 

mieszkańca na co można wydawać pieniądze, ponieważ gmina samodzielnie decyduje o 

wszystkich wydatkach, np. stawia się koziołki, kolorowe ukwiecona ronda, donice z kwiatami. 

W latach 80 były praktyki płatne, były całe klasy takich osób, młode osoby chętnie wybierały 

klasy zawodowe właśnie z powodu zapłaty za praktyki. Często jest, że po zakończeniu studiów 

osoby wykształcone, nie pracują w zawodzie. Od kilkunastu lat podejmuje się temat w jaki 

sposób zachęcić młodzież do pozostania w mieście, ale nic się nie proponuje. Dlatego prosi 

radnych o zainteresowanie się z przedstawioną propozycją. Należy czymś zachęcić młodzież.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska poinformowała, że na komisji wyjazdowej  

w Sławięcicach, był ten temat podejmowany, że należy wypracować dokładną strategię z 

zakładami pracy, z szpitalem, przychodniami. Ale należy dokładnie zbadać ten pomysł. Takie 

praktyki o jakich radny informuje nadal się odbywają, jeżeli przedsiębiorca chce to trafi do 

młodzieży i uczeń podpisze z zakładem umowę, w celu odbycia płatnych praktyk. Firmy wokół 

Strzelec Opolskich takie formy proponują. W czasie mediacji radna miała sytuację, że uczeń 

po zakończeniu praktyk płatnych nie przyszedł do pracy, musiał zwrócić koszty wyszkolenia. 

Taka umowa powinna być bardzo dobrze przygotowana, aby młody człowieka bądź rodzic, 

który w jego imieniu podpisze umowę, aby zapisy były dokładne. Jest to do zrobienia poprzez 

praktyki. Przez gminę nie prowadzi się takiej działalności gdzie młodzież idzie na praktykę, 

gdzie pokazuje się im jak należy pracować. W kwestii opiekuńczo-rehabilitacyjnej lekarze i 

pielęgniarki szukają lepszej pracy. Lekarze wyjeżdżają na Zachód, bądź do Norwegii, to 

informują o wysokim standardzie pracy, czego brakuje w Polsce. Miasta lokalne dla osób 

młodych są mało atrakcyjne. Ale cześć młodych osób po ukończeniu nauki wraca do 
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Kędzierzyna-Koźla, ponieważ radna spotyka byłych uczniów. Gdyż zmiany i zwiedzanie 

nowych miejsc to cecha charakterystyczna młodych osób, bo są ciekawi świata, muszą mieć 

perspektywę i coś zobaczyć. A  na miejsce zamieszkania wraz z rodziną wybierają spokojne 

lokalizacje i wracają do Kędzierzyna, ale na to trzeba stworzy strategię, by młodzi po 

wykształceniu mieli sens wracać do Kędzierzyna.  

 

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska poinformowała, że można by było rozpocząć program 

pilotażowy w jednym obszarze i skorzystać ze środków unijnych związanych z mobilnością 

zawodowa, pozyskać środki z celowanych programów.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że ona z mężem w 1983 r. przyjechała 

do Kędzierzyna ponieważ otrzymali ofertę pracy wraz z mieszkania. Najbardziej im zależało 

na mieszkaniu. Obecnie gmina też proponuje mieszkanie na czas stosunku pracy, jest to duży 

bonus. Należy pamiętać, że każda osoba ma różne wymagania społeczne.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska poinformowała, że jeszcze 20 lat temu nasze miasto 

było brzydkie i nie zachęcało do pozostanie, ale przez ostatnie lata miasto Kędzierzyn-Koźle 

zmieniło się, są piękne nasadzenia, miasto jest czyste, powstały zakłady pracy, są liczne 

inicjatywy społeczne, pięknie się teraz tutaj mieszka. 

 

Radna Halina Mińczuk wskazała, że nasze miasto powinno się promować oraz pozyskać 

nowych inwestorów i stworzyć nowe miejsca pracy, by mieszkańcy chcieli tu pozostać. Lecz 

osoby które po studniach znalazły pracę w wielkim mieście, to po latach wracają do 

Kędzierzyna-Koźla, bo mimo, że więcej zarabiały to życie w dużym mieście, też jest o wiele 

droższe. Poprosiła radnego o wyjaśnienie jak proponuje rozdysponować środki dla studentów, 

co będzie kryterium przyznawania.  

 

Tomasz Radłowski, Zastępca Prezydenta ds. oświatowych i społeczno-gospodarczych w 

Kędzierzynie Koźlu poinformował, że wiele osób młodych osób wyjechało do dużych miast, 

ale koszty utrzymania i wynajmu mieszkań są wysokie. Również koszty opłat za żłobki i 

przedszkola w wielkich miastach są bardzo wysokie. Dlatego coraz więcej osób wraca i na 

miejsce mieszkania wybiera mniejsze miasta. W Kędzierzynie-Koźlu są zapewniane miesiąca 

w żłobku i przedszkolach dla wszystkich dzieci. Nie ma korków samochodowych, są ciekawe 

oferty sportowe i kulturalne. Uważa, że nie należy się skupiać na studentach tylko np. na 

nowych mieszkańcach i tym osobom zaproponować bonus. Bo nie każdemu w wielkim mieście 

udało się zrobić oszałamiającą karierę. W Niemczech w małym mieście w przeszłości 

wprowadzono taki bonus i próbowano przez taki program ożywić miasta lecz młode osoby po 

studiach i tak pozostały w dużym mieście i zwróciły środki finansowe i program nie powiódł 

się .  

Radny Marek Piasecki poinformował, że dlatego podjął temat i cieszy się na zaproponowane 

wskazówki. Myślał o programie pilotażowym, dlatego pomyślał o studentach. Jest coraz mniej 

dzieci w przedszkolach, firmom brakuje pracowników, sklepy zamykają, bo nie ma klientów. 

Jest coraz więcej pustostanów, które nie mogą znaleźć nabywców. Cieszy się, że Kędzierzyn 

pięknieje, przez piękne nasadzenia. Należy lepiej promować miasto, bo miasto jest blisko, 

lotniska w Katowicach, stolic Europy min. Wiednia, Bratysławy. Nasze miasto jest jednym z 

bezpieczniejszych miast w Polsce, ale należy znaleźć pomysł by pozyskać młode osoby lub 

młode  rodziny z dziećmi.  
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Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że zgadza się z radnym, ale studenci 

nie pomogą w rozwoju miasta, dlatego należy pomoc kierować do młodych osób i rodzin, 

niekoniecznie po studiach, lecz chętnych do pracy zawodowej lub na własny rachunek. Należy 

wypromować miasto. Cześć ludzi mieszka w Kędzierzynie-Koźlu a jeździ do pracy do Katowic 

ale się tam nie przeprowadzi na stałe.  

Radna Małgorzata Lipczyńska przypomniała o bogatej ofercie kulturalno-sportowej, 

rekreacyjnej dla mieszkańców Kędzierzyna-Koźla. Każdy mieszkaniec lub dziecko znajdzie 

dla siebie ofertę w czasie dnia lub po południu. Działa wiele sekcji, szkółek. Koszt cen za 

mieszkania w dużym mieście np. w Krakowie są cztery razy więcej niż w Kędzierzynie. Tylko 

nasza gmina robi wszystko małymi kroczkami. Każdy pomysł jest dobry. Dzieci w całej 

Europie ogólnie rodzi mniej, bo w latach poprzednich był niż demograficzny, dlatego jest mniej 

dzieci w przedszkolach i szkołach.  

 

Radna Halina Mińczuk poinformowała, że radny proponuje pomoc studentom a w mieście 

brakuje rzemieślników, murarzy, dekarzy, hydraulików, elektryków, rzemieślników szuka się 

do pracy i tych ludzi należy zachęcić do zamieszkania. 

Radny Marek Piasecki poinformował, że jako miasto mamy potencjał, więc dlaczego nas 

ubywa, a w dużych miastach ludzi przybywa.  

 

Przewodnicząca komisji Ewa Odulińska poinformowała, że nie zgadza się z radnym z tym 

argumentem, należy zapewnić osobom pracę a nie promować studentów, ale na pierwszym 

miejscu które przyciągnie nowe osoby to zapewnienie miejsc pracy, należy się nad tym 

zastanowić bo sprawa jest trudna.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska przedstawiła rys historyczny, że poprzednie lata były 

to czasy wojenne i po wojenne, lata biedy i odbudowy. Później zaczął się wyż demograficzny. 

Obecnie żyjemy w latach dobrobytu, poinformowała, że zmieniła się mentalność ludzi, są 

wygodni i obciążeni pracą. Młodych rodzin nie stać na mieszkanie, opłat, a studenci mają 

również wysokie koszty utrzymania i opłaty. Obecnie ludzie nie chcą mieć dzieci, wolą kupić 

sobie psa niż tworzyć rodzinę. Ludzie obecnie myślą innymi kategoriami. Da młodego 

pokolenia którzy maja zinformatyzowane myślenie, większe znaczenie ma granie w naturalnie 

wyglądająca grę w Internecie niż decyzja na tworzeniu rodziny. Spadł poziom 

odpowiedzialności, jest coraz więcej rozwodów. Cała Europa się starzeje. Nawet Chiny 

przeżywają spadek demograficzny, a niedawno miały nadprodukcję dzieci. W Niemczech od 

lat 50 tych, ściągają imigrantów, aby ich przystosować do pracy w Niemczech, asymilować z 

swoją kulturą, by tworzyli rodziny i pracowali na emerytury, jest tam mieszanka kulturowa. 

Polskę to też czeka, gdyż jesteśmy narodem starej Europy i zmienia się myślenie ludzi, dzieci 

się rodzi mniej, przez troskę o dobra materialne. Przyczyny o których informuje radny Marek 

Piasecki nie wynikają z działań Prezydent Miasta Kędzierzyn-Koźle, ani hasła ,,Miasto 

możliwości” również negatywne komentarze zamieszczane przez osoby na Facebooku 

wynikają z braku wiedzy oraz naturalnych zjawisk demograficznych, związane z zjawiskami 

ogólnie narodowych. Jest realne zagrożenie a w takich czasach, ludzie migrują, to proces, to 

naturalna reakcja.  

 

Radny Marcin Wołyniec nawiązał do problemu wypływu osób młodych naszego miasta z jest 

strona Internetowa,,Europolish” ranking miast dla młodych, wg. redakcji Schumana z 2019 r., 

to była 5 edycja tego programu. Na mapie Polski są zaznaczone 20 miast, próżno szukać takich 

małych miast jak Kędzierzyn-Koźle, są na końcu rankingu. Problem istnieje i jest poważny, ale 
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wyraża obawę czy podejmowane propozycje zahamują  sytuację dot. wyprowadzania młodych 

osób w mieście. Warto zachęcać i myśleć co dalej, ale większe miasta są bardziej atrakcyjne 

dla młodych osób.  

 

Radna Ewa Odulińska podsumowała, że radny Marek Piasecki wywołał temat ważny, ale 

bardzo szeroki. Rozpoczęta dyskusja wskazuje wiele trudnych aspektów. Należy podejmować 

działania lub chociaż myśleć o nich, bo radni są za to odpowiedzialni, nie zawsze mieszkańcy 

są świadomi różnych rzeczy. Radni muszą spojrzeć na ten temat od strony prawnej i 

obowiązujących przepisów. Mieszkaniec ma prawo wnioskować i wymagać, ale gmina musi 

działać w przepisach prawa. Należy apelować do władz wyżej do posłów o środki finansowe 

na realizację zadań lub nowe programy. Gmina jest otwarta na pomoc, już zaproponowała 

młodym osobom mieszkania do remontu, ale zgodnie z przepisami, gmina mogła taki program 

zaproponować, gdyż leży w gestii gminy.  

 

Radny Marcin Wołyniec dodał, że w rankingu miast nie ma również miasta Nysy do której 

jesteśmy porównywani, czyli dla osób młodych to miasto również nie wydaje się atrakcyjne na 

zamieszkanie. I migrują do innych miast. 

 

Radna Ewa Odulińska odnosząc się do przedstawionej informacji dodała, że w Nysie młodzież 

ma bardzo dobre warunki do nauki i studiowania, ale na miejsce zamieszkania również wybiera 

inną lokalizację.  

 

Radna Marzanna Gądek-Radwanowska zaproponowała, aby przed otwarciem  w Kędzierzynie-

Koźlu bardzo potrzebnego ZOL, zastanowić się, nad udzieleniem pomocy stypendialnej dla 

osób chętnych do pracy w ZOL -u lub jednostce medycznej dla osób niesamodzielnych,  

w trakcie szkoły i praktyk, w celu uzyskania praktyki w opiece nad osobami niesamodzielnymi 

ale również w obsłudze sprzętu medycznego.  

 

Radna Ewa Odulińska podsumowała, że również w tym przypadku najpierw należy rozpocząć 

rozmowy z pracodawcami. Poinformowała, że 22 października ma zaproszenie na komisję 

społeczną w Starostwie Powiatowym w Kędzierzynie-Koźlu, przedmiotem obrad będą tematy 

dot. SP ZOZ i spraw zdrowotnych.  

 

Kolejny termin komisji został ustalony na 18 listopada 2024 r. o godz. 16:00. 

 

Ad 7.  

Zakończenie obrad.  

 

Przewodnicząca komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska podziękowała za aktywne 

uczestnictwo w obradach i zakończyła obrady komisji o godz. 16:58 tego samego dnia. 

 

 

 

         PRZEWODNICZĄCA KOMISJI 

          

                             Ewa Odulińska (-) 

 

Przygotował(a): Anna Dworaczek 


